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“İkinci dönem planlamalarımızı yapıyoruz” dedi. O halde; “bir dönem daha göreve talibim”
demek istiyor. Ordu Büyükşehir Belediye
Başkanı Hilmi Güler cumartesi günü yerel basında çalışan gazetecilerle kahvaltı yaptı.
Tabii ki sayın Güler’in bu kahvaltıdan muradı yerel basınla mini bir bilgi paylaşımı yapmaktı.
Amacına da ulaştı sanırım.
Şu sıralar tam zamanı. 
Yapılan yatırım ve hizmetlerin kısa özeti, bu özetin hem kamuoyuna, hem de genel merkeze
pozitif yansımaları.
Akıllıca düşünülmüş bir zamanlama.
Hilmi Güler gazetecilere yaptığı konuşmasında cümle aralarında “ikinci dönemin planlamaları”
başlığı altında aday olacağının ince mesajını açıktan verdi açıkçası.
Anlamıştık bir dönem daha görev yapmak istediğini.
Ordu ilimiz yöneticileri tarafından yaşanılası bir kent olma yolunda hedef belirliyor.
Hilmi bey de bu konuda ısrarcı.
Sloganı da ilk seçildiğinde atmıştı. 
Yeni dönemin sloganı da aynısı.
“DÜŞÜNEN, ÜRETEN, YARIŞAN ORDU”
Bu slogana ciddi vurgu yapıyor. Düşünerek üretmek ve yarışmak. Müthiş bir yaklaşım.
Hilmi bey aynı anlayışını sürdürecek sanırım.
Adam proje adamı. Bir çok mühendislik konusunda uzman. 
Ordu; Türkiye’nin en küçük büyükşehir belediyesi.
Hayali de “BUTİK KENT” olmak.
Göç etmeyen bir Ordu kurgulamak.
Doğduğu yerde doyan bir nüfusa sahip olmak. 
İşte Hilmi Güler’in düşündüğü Ordu’su “DÜŞÜNEN, ÜRETEN, YARIŞAN ORDU”yu yaşama
geçirmek...
Kısaca; ben bu basın toplantısından böyle bir çıkarım yaptım.
İl merkezi ve diğer ilçelerden katılan arkadaşlar nasıl yorumlar bilemem...
*
*
*
TEŞKİLATIN İÇİNDEN GELEREK ADAY OLDU
Geçen hafta AK Parti milletvekili adayı İsa Yüksel ziyaretimize geldi. 
14 Mayıs seçimlerinde dördüncü sıradan aday olmuştu.
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İsa beyle yarım saatten fazla bir sohbet yaptık.
Çok az bir oyla milletvekilliğini kaybettiğini söyledi.
Altınordu ve Ünye’deki oy kayıplarından dolayı seçilemediğini beyan etti.
Altınordu’da yüzde 7 oy kaybı olduğunu, Ünye’de de yüzde 7 oy kaybı olduğunu açıkladı.
“Bu kayıpların olmaması durumunda AK Parti 4 milletvekili çıkaracaktı” dedi.
Ancak 3’te kaldı.
AK Parti Fatsa’da oy kaybı yaşamadı.
Bir seçim önce yüzde 48 almış, son seçimde yüzde 47,50 almış. 
Muhtemelen Fatsa’da oy kaybı olmaması İsa Yüksel’in aday olmasından kaynaklandı.
Fatsalı bir milletvekilinin seçilmesi adına seçmenler AK Partide oy kaybı yaşatmadı. 
İsa Yüksel’e destek verdi. AK Partiyi tercih etti.
İsa Yüksel yaklaşık 5 yıldır Fatsa ilçe başkanlığı yaptı. Öncesinde de yönetim kurulu üyeliği.
AK Partide ilk kez bir ilçe başkanı milletvekili adayı oldu.
Parti genel merkezi teşkilattan birisini sıraya koydu.
Bu durum ilçe başkanlarının emeklerine saygıyı da ortaya koymakta.
Böyle de olmalı.
Partide emek verenler bir üst makamlara gelmeli.
Tabanın kıymeti bilinmeli.
İsa Yüksel; siyasette tekrar görev verilmesi durumunda çalışabileceğini beyan etmekte. 
Sağ siyasette görev istenmez, görev verilir.
İsa Yüksel’i ileriki dönemlerde siyasette görürmüyüz bilemem. 
Sayın Yüksel’in zaten yoğun bir ticari faaliyeti var. Siyaset gönül işidir. Zaman ve para harcama
alanıdır. Tercih aktif siyaset yapanların tercihidir. 
*
*
*
FADEF CİDDİYE ALINMALIDIR
Fatsa’da 3 yıldır düzenli olarak yapılan “Hamsi Festivali” bu yıl yapılmadı.
Bu olumsuz durum “Fatsa’da başlanan güzel işler neden devam ettirilemiyor” sorusunu
gündeme getiriyor.
Bir çok sosyal medya paylaşımında Fatsa’da yapılan hamsi festivalinin neden yapılamadığı
sorgulanıyor.
Fatsa Dernekler Federasyonu (FADEF) tarafından  üç yıldır düzenlenen etkinlik,
“federasyondaki yönetim değişikliğinden mi kaynaklandı da bu yıl yapılmadı?” sorularının
sorulmasına vesile olu-yor.
Önceki dönem federasyon başkanı Yakup Yeşiltaş’ı aradım. 
Hamsi Fastivali neden yapılmadı sorusunu sordum.
“ONU YENİ YÖNETİME SORACAKSINIZ” yanıtını aldım.
Yakup bey haklı olarak soruma; bir çok gönderme yaparak bir yanıt verdi.
Sorunun sorulması gereken merci yeni yönetim olmalıydı.
Mevcut başkan Erol Dinç’i aradım.
“Kriz var, savaş var, Filistin işgal edildi; bizde festivali yapamadık” dedi.
Devamında da “... ticari işyerimin büyütülmesi adına dört aydır özel bir çalışma içindeyim,
festivalle çok ilgilenemedim ...” 
Erol başkan üstlendiği görevin ciddiyetini anlayamamış belli ki. Amatörce bir görev olarak
algılıyor sanırım. Oysa FADEF basite alınmamalıdır. Profesyonelce yürütülmesi gereken bir
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görevdir. Kendi işine verilen önem neyse aynı hassasiyetle yapılması gereken bir görevdir.
Başlayan bir etkinlik böyle mi son bulmalıydı?
Basit bir gerekçe, kaçamak bir cevap; ne diyebi-liriz?
Geçmiş olsun Fatsa!!!
*
*
*
AHMET KARAOĞLANOĞLU CHP’DE İDDİALI
CHP’den aday adayı olacaklar arasında Eczacı  Ahmet Karaoğlanoğlu’da var.
Ahmet beyle kısa bir telefon görüşmesi yaptım.
“ADAYIM” dedi.
Tebrik ettim.
Ciddi bir çalışma sergilediğini söyledi.
Genel merkez başta olmak üzere il ve Fatsa ilçe örgütüyle eşgüdümlü bir planlama yaptığını
açıkladı.
Ahmet Karaoğlanoğlu; rahmetli Adil Karaoğlanoğlu’nun oğlu.
Adil abi Kumru’da CHP İlçe başkanlığı ve bir dönem belediye başkanlığı yaptı.
Siyasi çalışmalarını her daim CHP çatısı altında sürdüren bir siyasetçiydi. Bir-iki dönem
milletvekili adayı bile olmuştu.
Ahmet bey; Kumru’da eczacılık yapıyor. Fatsa’da oturuyor. Politik çalışmalarını da Fatsa’da
yürütüyor. Partisinin Fatsa üyesi ve il delegesi. 
Fatsa belediye başkan adaylığı talebinde iddialı.
Aday olacağını belirtiyor.
Başka isimler olmaz mı?
Duyumlarımız; Ulvi Süvarioğlu, Murat İnanlı, Esin Şensoy.
Şimdilik başka isim yok... 
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